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Vammaisneuvoston puheenjohtaja Kari Ali-Yrkkö avaa keskustelun kuljetuspalvelujen tilanteesta. 
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Esitys:
Merkitään tiedoksi.

 
Lisätiedot:
Kari Ali-Yrkkö 
kari.ali-yrkko@elisanet.fi

Käsittely:
Vammaisneuvoston puheenjohtaja avasi keskustelun kuljetuspalvelujen tilanteesta. Vammaisneuvosto totesi, että
konsulttiesityksessä on palattu n. 5 – 6 vuotta ajassa taaksepäin, jolloin käytiin keskustelua omavastuuosuuden
lisäämisestä ja joka hylättiin tuolloin oikeusasteissa. Näissä todettiin, että omavastuu osuuteen ei voi lisätä muuta
kuin joukkoliikenteen omavastuuosuuden (Vantaalla 2,50 €). Vammaisneuvosto peräänkuulutti myös
konsulttifirman vastuun ottamisesta ja oikeellisten lukujen sekä määrien kirjaamisesta raportissaan.
Vammaisneuvosto nosti esiin jo helmikuun kokouksessa raportissa olleiden väärien lukujen korjaamistarpeen.

Vanhus- ja vammaispalvelujen johtaja Minna Lahnalampi – Lahtinen toi esiin, että kuljetuspalvelujen tilanne on
Vantaalla on auki ja etenemistä mietitään hartaasti. Vantaalaiset ovat vastustaneet matkojen yhdistelyä ja sitä
kautta Helsingin matkapalvelukeskusta. Sosiaali- ja terveyslautakunta päätti kokouksessa 14.5.18 turvata nykyisen
mallin mukaiset kuljetuspalvelut siihen saakka, kunnes valitun mukainen uusi toimintamalli käynnistyy, ja että
kilpailutus tulee käynnistää nopeasti siten, että kuljetuspalvelujen laatutaso säilyy. Matkojen yhdistämisen tulee
perustua vapaaehtoisuuteen.

Päätös:
Merkittiin tiedoksi.
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